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CONCEPT 
 

Verslag Algemene Ledenvergadering BC Multi Bridge, 
Maandag 25 januari 2021  

   

 

1. Huishoudelijke zaken 

1-1 Vaststelling van de agenda  

De agenda zoals die op 11 januari 2021 naar de leden is verzonden is nagenoeg 

ongewijzigd. Er is één punt toegevoegd: 3-6: toekenning erelidmaatschap Bert 

van de Mosselaar.  

1-2 Mededelingen en ingekomen stukken  

 

Mededeling:  

Door de overheidsmaatregelen in het kader van de Coronapandemie is het in 2021 niet 

mogelijk gebleken om fysiek bij elkaar te komen voor de algemene ledenvergadering. 

Om die reden is besloten om de ALV via de mail te organiseren. Op 11 januari zijn de 

vergaderstukken naar de leden gestuurd met het verzoek om op een aantal punten in 

te stemmen en overige opmerkingen en vragen te mailen. Daar is goed gehoor aan 

gegeven. Van de 172 leden hebben 104 leden een reactie gestuurd op de voorgenomen 

besluiten en er zijn nog enkele vragen en stukken binnengekomen. Bij de hieronder 

genoemde punten worden de betreffende reacties en vragen aangegeven.  

 

Ingekomen stukken: 

- Van Wim van den Berg zijn 2 stukken ontvangen: 

 Voorstel bardienstregeling:  

 Voorstel ingekomen stukken ALV  

Deze stukken zullen bij punt 1-3 worden behandeld.  

- Van Theun Lourens is het verzoek binnengekomen om het abonnement op de 

webhosting op te zeggen. Dit punt komt terug bij punt 2-1: Jaarverslag Financieel.  

 

1-3 Verslag Algemene Ledenvergadering 29 januari 2020  

T.a.v. het verslag is door Wim van den Berg het volgende naar voren gebracht: 

- In het verslag van de ALV staat correct vermeld dat de voorzitter alleen de 

conclusie van mijn voorstel over de bardiensten uitsprak. Dit doet m.i. geen recht aan 

de inhoud en opbouw van mijn voorstel, wat bovendien niet aan de vergadering werd 

bekend gemaakt. Ik heb mijn voorstel geactualiseerd en bijgevoegd en vraag je dit 

(via het bestuur uiteraard) aan de leden door te sturen (nu of later als dit onderwerp 

ooit weer actueel wordt). 

Reactie bestuur: heel fijn dat er door de leden wordt meegedacht over dit soort 

zaken. Gezien de huidige situatie is het regelen van de bardiensten niet actueel en 

het voorstel van Wim in een later stadium kenbaar te maken aan de leden.  

 

- Bij de ingekomen stukken (1-3) staat bij mijn voorstel over vergaderstukken dat het 

bestuur zich hierover zal nadenken; ik verneem graag de visie van het bestuur. Bij 

herlezing van mijn (te snel en onvoldoende duidelijk opgestelde) voorstel zag ik dat 

dit beter kon. Die verbeterde versie stuur ik mee.  
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Dit is ook zo’n voorstel waarvan ik denk dat leden hierover een mening (kunnen) 

hebben en waarover het bestuur een voorstel (uitvoeren, aanpassen of afwijzen) aan 

de ALV doet. Dit zou dus met overige stukken meegestuurd kunnen worden. 

 

Reactie bestuur:  

Het ingezonden stuk van Wim van den Berg n.a.v. het verslag van de ALV 2020 is vorig 

jaar niet meegestuurd naar de leden omdat dit na voorbereidende 

bestuursvergadering is binnengekomen. Hierdoor kon het bestuur niet meer in 

gezamenlijkheid dit punt bespreken. De visie van het bestuur is de volgende: tijdens 

de ALV wil het bestuur iedereen de ruimte voor discussie geven én gelegenheid geven 

om iemand zijn verhaal te laten doen. Dat hoort bij een goed proces van inspraak.  Op 

basis van het bijgesteld voorstel van Wim van den Berg heeft het bestuur besloten 

om jaarlijks aan te geven voor welke datum stukken ingestuurd kunnen worden voor 

een ALV zodat deze nog voor de ALV naar de leden gestuurd kunnen worden.  

  

Met dank aan de secretaris wordt het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 29 

januari 2020 vastgesteld.  

 

2. Verantwoording voor het verenigingsjaar 2020 

 

2-1 Jaarverslag Algemeen 

Over het jaarverslag Algemeen is een vraag van Wim van den Berg binnengekomen: 

In het jaarverslag staat een lijst van onderwerpen, waarover het bestuur in 2020 

vergaderde. Van vele hiervan zijn de resultaten van de besprekingen al via de 

praktijk, de nieuwsbrieven of anderszins voor de leden duidelijk geworden. Van 

enkele anderen kan ik mij voorstellen dat het resultaat van die besprekingen ook voor 

de andere leden van belang is, bv. de evaluatie van de ALV van 2020, het barbeleid en 

de PR-commissie. Zou dat nog toegevoegd kunnen worden? 

Reactie bestuur: 

De punten die Wim van den Berg benoemt zijn punten die wel zijn besproken maar 

waarover nog geen beslissingen zijn genomen.  Zodra het bestuur dat heeft gedaan 

wordt daarover gecommuniceerd. Indien het nog bespreekpunten zijn wordt zoveel 

mogelijk voorgelegd aan de klankbordgroep maar is het nog niet rijp om daarover te 

communiceren.  

De voorzitter dankt de secretaris voor het verslag.  

 

2-2 Jaarverslag Financieel  

Over het jaarverslag financieel zijn enkele vragen binnengekomen. Hieronder het 

overzicht van de vragen en antwoorden van de penningmeester: 

Vraag 1. 

Madelon Wevers:  

In de staat van baten en lasten staan kosten activiteiten commissie 429,20 euro en in 

bijlage 4a (de toelichting) staat bij uitgaven; Activiteiten Commissie: geen 

activiteiten, dus geen kosten. Hoe zit dat? 

Antwoord: de tekst klopt niet. Tot half maart zijn er wel degelijk kosten gemaakt 

aan kaas-worst op de woensdagavond en bitterballen op de maandagmiddag. Ook 

waren de chocolade paaseitjes al ingekocht. 
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Vraag 2. 

Theun Lourens:  

Wat zijn de 87 euro kosten website? 

Antwoord: dit zijn de hostingkosten voor   @multibridge.nl en de oude website.  

Verzoek Theun: N.a.v. het antwoord van de penningmeester wil ik het bestuur van 

Multi Bridge verzoeken om het abonnement op te zeggen van de hosting van de 

vroegere Multi Bridge site. Er zijn gratis emailadressen aan te maken (bv. gmail.com) 

zodat er geen noodzaak is dit abonnement te continueren. Dat scheelt weer 87 Euro 

per jaar.  

Reactie bestuur: dit abonnement kan inderdaad opgezegd worden en zal dan ook 

z.s.m. worden gedaan.  

         

Door meerdere leden is gevraagd naar de stand van zaken financiën DSH. Hieronder 

een korte toelichting:  

 

In september 2019 is het DSH in gebruik genomen. De verbouwingen en inrichting 

bleven binnen budget en er werd veel gebridged in de laatste maanden van 2019. Het 

jaar kon worden afgesloten met een positief saldo van 8000€. 

In het voorjaar van 2020 werd 26500€ aan Bosa-subsidie (t.b.v. de BTW betaling en 

zonnepanelen in 2019) ontvangen. Dit bedrag was al in de jaarstukken van 2019 

opgenomen, maar kwam de liquiditeitspositie ten goede. In maart 2020 moest het 

DSH dicht en sindsdien is er slechts in twee maanden op beperkte schaal (12 tafels) 

gebridget. Sinds eind oktober is het DSH weer gesloten. Er werd bezuinigd op de 

kosten (geen schoonmaak en minder energie). De clubs PBC en B.C. Multi Bridge bleven 

grotendeels hun huur doorbetalen en van de overheid werd € 16000 Corona 

gerelateerde subsidie ontvangen. Maar het verlies aan horeca-inkomsten kon hiermee 

niet volledig gecompenseerd worden en 2020 wordt dan ook met verlies afgesloten. 

Ook het jaar 2021 is zonder bridge in het DSH begonnen. De buffers zijn zodanig, 

dat we het dit gehele jaar wel vol kunnen houden. De belangrijkste vaste kostenpost 

is de aflossing en rente ven de lening bij de bank. We hopen uiteraard op een 

heropening en, zo lang dit niet mogelijk is, nog op Corona gerelateerde subsidie. Zo 

lang we daarna in de 1.5 meter samenleving blijven blijft de financiële positie moeilijk. 

Als de situatie weer normaal is en er weer volop gebridget kan worden, verwachten 

we weer een positief resultaat te kunnen behalen; mede doordat ook de 

woensdagmiddag en de donderdagmorgen dan in gebruik zullen zijn. 

 

3. Decharge en benoeming leden COFB en bestuursleden  

 

3-1 Verslag commissie van onderzoek van de financiële bescheiden  

Het verslag van de commissie van onderzoek van de financiële bescheiden (COFB) is 

meegestuurd met de ALV-stukken naar de leden. Daar zijn geen vragen over 

binnengekomen.  

 

3-2 Decharge bestuur voor het gehouden financiële beleid 2020  

De COFB is van mening dat de financiële stukken een getrouw beeld geven van de 

financiële administratie en het financiële beleid. Derhalve is het voorstel gedaan om 

decharge te verlenen aan het bestuur voor het financiële beleid 2020 en de 

penningmeester voor de uitvoering van dit financiële beleid 2020 (de administratie). Er 

hebben 104 leden gereageerd op dit voorstel en zij gaan allen akkoord. Hiermee gaat de 

Algemene ledenvergadering akkoord met het verlenen van de decharge.   

mailto:voor@multibridge.nl
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3-3 Commissie van Onderzoek van de financiële bescheiden 

  De commissie van onderzoek van de financiële bescheiden bestaat uit: Gerard Dingjan en  

Anneke van Rijn. Reserve lid is: Jan de Feijter. Van deze commissie is Anneke van Rijn  

aftredend en uit de leden zal nog een nieuw reservelid voor deze commissie benoemd 

moeten worden.   

  

3-4 Bestuurssamenstelling: 

Periodiek aftredend en herkiesbaar zijn Jan van Westbroek en Ben Endlich. Het bestuur 

stelt voor hen te herbenoemen. Er hebben 104 leden gereageerd op dit voorstel en zij 

gaan allen akkoord met dit voorstel.  Daarmee zijn Jan en Ben benoemd voor weer een 

nieuwe bestuursperiode.  

 

3-5 Tussentijds aftreding van Bert van de Mosselaar 

Op eigen verzoek treedt Bert van de Mosselaar af als penningsmeester. Het bestuur 

stelt voor om Ferry van Lier te benoemen als nieuwe penningmeester. Er hebben 104 

leden gereageerd op dit voorstel en zij gaan allen akkoord met dit voorstel. De voorzitter 

feliciteert Ferry met zijn benoeming. Bert van de Mosselaar zegt toe te zullen zorgen 

voor een goede overdracht van de werkzaamheden aan Ferry van Lier.  

 

3-6 Ingelast agendapunt: voorstel toekenning erelidmaatschap aan Bert van de 

Mosselaar  

Dit punt is buiten wetenschap van Bert van de Mosselaar om voorgelegd aan de leden. Er 

hebben 125 leden gereageerd op dit voorstel en zij hebben allen met een volmondig ja 

geantwoord. Meerdere leden hebben hun lof overgebracht voor het vele verdienstelijke 

werk van Bert van de Mosselaar en zij vinden de toekenning meer dan verdiend.. De 

voorzitter feliciteert Bert met de benoeming en spreekt hem mede namens de leden toe. 

Hij dankt hem voor het vele werk dat Bert voor de club heeft gedaan, waaronder het 

mede oprichten van de club, de goede financiële huishouding, het mede mogelijk maken 

van het Denksporthuis, het penningmeesterschap van het district en zijn enorme 

betrokkenheid. En niet te vergeten ook voor de kameraadschap en vriendschap. De 

speech van de voorzitter is gefilmd en zal nog naar de leden toegezonden worden. Bert 

van de Mosselaar dankt de leden voor deze toekenning en geeft aan daar zeer blij verrast 

mee te zijn.  

 

4. Plannen voor het verenigingsjaar 2021 

 

4-1 Begroting 2021.   

 

Over de begroting 2021 is één vraag binnengekomen: 

Joop van der Spek:  

In de begroting is een post opgenomen van € 250 voor kosten Denksporthuis. Waar is die 

voor bedoeld? 

Antwoord penningmeester: dit zijn kosten die de Stichting doorbelast of die commissies 

maken. Voorbeelden uit het verleden zijn; borg toegangsdeur sleutels of de aanschaf van 

kerstversiering. 

 

Het bedrag van de kosten die wegvallen door instemming met het voorstel van Theun 

Lourens (hostingkosten) wordt toegevoegd aan de post onvoorzien.  
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Nieuw is dat er kosten zijn voor de deelname aan StepBridge.  Er wordt hierbij uitgegaan 

van gemiddelde kosten voor de maandagmiddag en de woensdagavond van 12 euro per 

week.  

Er hebben 104 leden gereageerd op het voorstel om de begroting 2021 goed te keuren en 

allen zijn ermee akkoord gegaan. Daarmee is de begroting 2021 ongewijzigd vastgesteld 

en goedgekeurd door de ALV.  

 

4-2 Vaststellen contributie 2021  

Bert van de Mosselaar geeft aan dat de contributie niet verhoogd hoeft te worden. Er 

zijn geen extra kosten in de begroting en dan hoeft ook de contributie niet te worden 

verhoogd. De ALV is akkoord met dit voorstel.  

 

 

 

 

Actiepuntenlijst ALV 2021  
Wie Vraag / actie 

Bestuur  Toezending aan de leden van de gefilmde speech van Ben in het kader van het 

erelidmaatschap van Bert  

Bestuur  N.a.v. het verzoek van Theun Lourens om het abonnement voor de hostingkosten website 

op te zeggen: dit za; z.s.m. opgepakt worden.  

Bestuur  Regelen dat er vanuit de leden een nieuw reservelid voor de COFB benoemd wordt.  

 


